
Protokół nr 54/2014
posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

Rady Miasta Luboń
z dnia 3 września 2014 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności ( zał. nr 1 ).
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 17.00 w Szkole Podstawowej nr 1.

Porządek posiedzenia:

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Luboń na rok 2014.
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 

2014-2024.
3. Sprawozdanie finansowe SP 1 za rok 2013 (zał. nr 2).
4. Wolne głosy i wnioski.
5. Przyjęcie protokołów 52/2014, 53/2014.

Przebieg posiedzenia:

Ad.1
Pan skarbnik przedstawił zmiany dochodów i wydatków.
Radny Walczak zapytał o VAT-z czego i za co płacimy VAT?
Odp. pan skarbnik: Mamy przychody ze sprzedaży, głównie najmu z drugiej strony wydatki. 
Jednocześnie realizujemy zwroty z lat ubiegłych.
Poruszono sprawę podpalenia w SP 3 – sprawcy zostali ujęci i będą pociągnięci do 
odpowiedzialności.
Przewodniczący RM Samulczyk zapytał ile jest środków na rewitalizację Parku Siewcy i co tam 
zrobimy?
Odp. z-ca burmistrza Rafał Marek: 30 tys. od Luweny, 50 tys. miasto i 20 tys. na siłownię 
zewnętrzną od GKRPA Poznań. Pierwszy etap to zieleń, nowe nasadzenia. Dalej siłownia 
zewnętrzna (1 urządzenie siłowni zewn. kosztuje około 4 tys. zł).

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Luboń
na rok 2014.

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych.
Za                       - 7 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 0 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.2
Pan skarbnik wyjaśnił, że zmiana w WPF-ie polega na  dostosowaniu do zmian w budżecie.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Luboń na lata 2014-2024.



W głosowaniu wzięło udział 7 radnych.
Za                       - 5 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 2 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.3
Sprawozdanie zreferował dyrektor SP 1 pan Grzegorz Anioła i księgowa pani Aneta Nawrocka.
Pan dyrektor stwierdził, że za wykorzystanie budżetu w 2013 może odpowiadać od 1.09-31.12.2013
ponieważ wtedy powierzono mu obowiązki dyrektora tej szkoły. Budżet przyznany szkole na 2013 
został wykorzystany w 98,28%. Najwyższe koszty to wynagrodzenia i pochodne. Pozostałe wydatki
w działach są podobne do lat poprzednich. W przypadku awarii trzeba natychmiast reagować np. 
przesuwając środki między paragrafami.
Radna Matysiak zapytała o dział 926 boiska sportowe-wynagrodzenia.
Odp. pani księgowa: Na 3/4 etatu zatrudniony jest pan konserwator, który wykonuje tam wszelkie 
prace. Konserwatorzy z SP 1 i boiska sportowego uzupełniają się wzajemnie.
Radny Walczak: Jakie jest zużycie wody na boisku?
Odp. p. dyrektor: Mamy na boisku własny hydrofor, koszty minimalne. Dalej dyrektor opowiedział 
o utrzymywaniu boiska.
Radna Matysiak: Wydatki majątkowe-zakup traktora. Czy bardziej opłacało się kupić niż zlecać 
prace?
Odp. p. dyr.: Tak, lepiej kupić. Zdecydował o tym jeszcze dyr. Jankowski.
Przewodniczący RM Samulczyk: Czy jest oświetlenie na boisku sportowym?
Odp. p. dyr.: Nie. Były przymiarki, ale koszt jest bardzo duży. W 2012 było zlecone wykonanie 
projektu na oświetlenie.
Radny Krzyżostaniak: Czy zakup kserokopiarki do biblioteki to był duży wydatek?
Odp. p. księgowa: Do 3,5 tys. zł. Radny zauważył, że można obecnie wynajmować takie urządzenia
i płacić od wydrukowanej strony.
Dyrektor Anioła pochwalił bardzo dobrą współpracę z Radą Rodziców, która w ostatnim czasie za 
sponsorowała między innymi kserokopiarkę o wartości 12 tys. zł, wertikale w sali gimnastycznej, 
sprzęt do zrobienia dziennika elektronicznego. Dodał, że środki na opłacanie konkursów, wyjazdów
również pochodzą z Rady Rodziców.
Radna Matysiak: Pytanie do budżetu 2014. Czy zwiększyła się liczba nauczycieli?
Odp. p. dyr.: Tak od września: nowy w-fista, 2 panie w oddziałach przedszkolnych 1 pani wróciła z 
urlopu.
Ze środków z wynajmu boiska sportowego wymieniono sprzęt dla maluchów.
Radny Krzyżostaniak: Koszty bankowe, czy szukano oszczędności?
Odp. p. księgowa: Nie. Bank sam dał promocyjne warunki.
Dyrektor Anioła przedstawił nową organizację w szkole w związku z rozbudową szkoły.
Radny Okupniak zapytał czy nie można było wygospodarować 1,5m z boiska (placu budowy), aby 
zrobić przejście niezależne między szkołą i boiskiem? Czy nie można zrobić tego później? Jest to 
pytanie zadane na komisji nie do dyrektora, tylko do inwestora, a inwestorem jest Miasto Luboń.
Zwrócił również uwagę na kałużę na jezdni przed wejściem do szkoły, która jest uciążliwa dla 
rodziców czekających na swoje dzieci.

Ad.4
Radny Walczak zapytał do której godz. są zajęcia w szkole?
Odp. p. dyr.: Do 17.05.
Radny Walczak: Co z VAT-em z tej inwestycji? Czy ma być odliczony?
Odp. p. skarbnik: Z tej inwestycji raczej nie.



Ad.5
Członkowie komisji przyjęli protokół nr 52/2014.

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych.
Za                       - 7 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 0 radnych

Członkowie komisji przyjęli protokół nr 53/2014.

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych.
Za                       - 7 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 0 radnych

Posiedzenie zakończono o godz. 18.10.

    …..............................................                                 ….............................................................
    Sekretarz ( Andrzej Okupniak )                                 Przewodnicząca ( Małgorzata Matysiak )

Załączniki:

1. Lista obecności.
2. Sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2013 Szkoła Podstawowa nr 1 w Luboniu.


